
Grundejerforeningen Louisenlund, Bestyrelsesmøde hos Ole, LL 10, 

16.11.2023 

 

Til stede: Ole, Jette, Annette, Karin, Kim og Nina. Afbud fra Peter. 

 

A. Underskrive referat fra sidste møde. Dette blev gjort. 

B. Veje og stier. Opdatering på projekt parkering/chikaner. Ingen bemærkninger, udover det 

uheldige i, når der er parkeret en bil ved chikanerne ved udkørslen fra Louisenlund mellem nr. 1 og 

nr. 44. 

      Opdatering på stien mellem LL51 og 53. Stien er repareret efter forskrifterne og der har ikke 

været yderligere henvendelser fra beboerne. 

C. Vores Forening. Opdatering på brugen af vores forening .En del beboere har ikke oprettet sig. 

Der tilbydes et gratis kursus i regnskabsføring i Vores Forening den 20.11.23. Jette, Kim og Ole 

deltager. 

D. Økonomi. År til dato (Jette).- Økonomien går som planlagt, men systemet driller. Det forårsager 

meget uhensigtsmæssigt besvær. 

E. Orientering fra Aktivitetslauget De Grønne Fingre. v. Ole.  Jens har slået græs hele sommeren 

og meget andet, Sten fortsætter med saltning af stier, Erik passer stier, Dorthe passer roserne. Bruno 

vedligeholder bålstederne. Wiggers Park har ikke klippet nøddehegnet. Ole overvejer om vi skulle 

gøre det selv, i så fald skal der indkøbes en bøjle til at bære klipperen på kroppen. Der er også 

bygget et ekstra skur ved den den tidligere formand, Henning, og Ole. - Bemærk: Ole træder tilbage 

som leder af De Grønne Fingre til næste generalforsamling. Han vil gerne fortsætte med at være en 

del af det, men ikke stå for det. 

F. 40 års jubilæum 2024. Opdatering på festudvalgets gode idéer v. Kim. Se bilag. Mulig dato 

030824. Forslag med budget skal på Generalforsamlingen til godkendelse. Det skal tilrettelægges på 

næste møde. 

G. Evt. Hvordan skal vores papirer opbevares i fremtiden? Digitalt? Hos Hvem og hvor skal de 

tidligere dokumenter og referater opbevares hos? Lokalhistorisk Forening? Ole tager kontakt. 

Kim tilbyder at stille op som bestyrelsesmedlem ved næste generalforsamling. Overvejelser om 

ændringer i vedtægter således at der som minimum skal være en repræsentant fra husejerne og hver 

af de to Andelsboligforeningers bestyrelser. 

 

Næste møde: 18.01.24 kl. 18.00  hos Annette, LL 17. 

 

Ref: AGL 


